

Title (en)

ELECTRICALLY HEATED SAUNA OVEN.

Title (de)

ELEKTRISCH GEHEIZTER SAUNAOFEN.

Title (fr)

FOUR POUR SAUNA CHAUFFE ELECTRIQUEMENT.

Publication

**EP 0452325 A1 19911023 (EN)**

Application

**EP 89909199 A 19890811**

Priority

- FI 883817 A 19880817
- FI 892188 A 19890505

Abstract (en)

[origin: WO9001918A1] The invention relates to an electrically heated sauna oven comprising a housing (1), a number of stone elements (2), particularly soap rock elements, and electric resistor elements (3); the power fed into the electric resistor elements is controlled by means of a control unit (4). According to the invention, the stone elements (3) are slabs which are attached adjacently in the housing (1), and the electric resistor elements are fitted inside each stone element (2).

Abstract (fr)

L'invention concerne un four pour sauna chauffé électriquement comprenant un logement (1), un certain nombre d'éléments de pierre (2), notamment des éléments de pierre ollaire et des résistances électriques (3). Le courant qui alimente les résistances électriques est commandé au moyen d'une unité de commande (4). Selon l'invention les éléments de pierre (3) sont des dalles fixées de manière adjacente dans le logement (1), et les résistances électriques sont adaptées dans chaque élément de pierre (2).

IPC 1-7

**A61H 33/06; F24C 7/06**

IPC 8 full level

**A61H 33/06 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A61H 33/063 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 9001918A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 9001918 A1 19900308;** DK 163341 B 19920224; DK 163341 C 19920713; DK 308890 A 19910128; DK 308890 D0 19901228;  
EP 0452325 A1 19911023; SE 8902747 D0 19890816; SE 8902747 L 19900218

DOCDB simple family (application)

**FI 8900149 W 19890811;** DK 308890 A 19901228; EP 89909199 A 19890811; SE 8902747 A 19890816